

Mission Prayer Movement: Asia

March 14, 2023

Prayer Requests for OLD Church in Japan:

1. An-Chan (Japanese Missionary sent to the Middle East) is returning for his home assignment. Throughout March and April, he will be traveling around Japan. Pray that he can connect with different churches. Pray for good health and vitality.
2. Pray for the upcoming YDS Conference (3/25-3/27). Pray that the current Christian leaders will be able to mentor the next generation to have a heart for missions.
3. Due to inflation, living costs have gone up. Pray that Christians will be able to love in hope and joy despite being under economic pressure.
4. Praise God for the Japanese couple's (Hi-tan and Tomo) baby, Tasuki, who has recently turned 1. He has been healthy and energetic. Pray for his continued growth and safety.
5. March 11, 2023 marks the 12th year anniversary of the Great Tohoku Earthquake and Tsunami. Pray for continued comfort and healing for those who had been affected.

Prayer Requests for Asia:

North Korea: There have been continued tensions amongst neighboring countries as North Korea fired missiles into the sea early this week. Pray for leaders in these countries to receive wisdom and love from God so that they can handle this conflict well. Pray for the safety of those in North Korea and surrounding regions. Pray for opportunities for the gospel to be shared in North Korea

Kyrgyzstan: On March 8th. International Women's Day, hundreds of activists gathered in the capital to demand equal rights for women. There has been a long history of domestic violence, bride snatching, lenient punishment towards violence against women, and a lack of educational and medical services for women. Pray that the leaders will respond and work towards creating a country that is safe and fair for women.

宣教祈禱運動: 亞洲

二〇二三年三月十四日

為日本 OLD 教會代禱:

1. An-Chan (被差派到中東的日本傳教士) 正返回家鄉述職。整個 3 月和 4 月, 他將前往日本各地。禱告他能與不同的教會聯絡。祈求身體健康和充滿活力。
2. 為即將舉行的 YDS 大會 (3/25-3/27) 禱告。祈求現任基督教領袖能夠啟發下一代有宣教的心。
3. 由於通貨膨脹, 生活成本上漲。祈求基督徒儘管處於經濟壓力之下, 仍能在盼望和喜樂中去愛。
4. 為這對日本夫婦 (Hi-tan 和 Tomo) 的孩子 Tasuki 讚美神, 他最近剛滿 1 歲。他身體健康, 精力充沛。為他的持續成長和平安禱告。
5. 2023 年 3 月 11 日是東北大地震和海嘯發生 12 週年。為那些受到影響的人祈禱繼續得到安慰和醫治。

為亞洲代禱:

北韓: 由於北韓本周初向海中發射導彈, 鄰國之間的緊張局勢持續存在。祈求這些國家的領導人從神那裡得到智慧和愛心, 以便他們能夠很好地處理這場衝突。為北韓及周邊地區的人們的安全禱告。為在北韓傳福音的機會禱告

吉爾吉斯斯坦(一個位於中亞的內陸國家): 3 月 8 日。國際婦女節, 數百名活動人士聚集在首都, 要求婦女享有平等權利。家庭暴力、搶親、對暴力侵害婦女行為從輕處罰、婦女教育和醫療服務匱乏等問題由來已久。祈求領導人做出回應並努力創造一個對女性安全和公平的國家。